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Onderwerp: Zorgen over invulling popschool Slachthuis. - Graag uw aandacht - 

Popcentrum Slachthuis: muziekschool in woonbuurt; géén nachtelijk mini- 

Patronaat 

Beste wethouder Roduner, beste leden van de Commissie Ontwikkeling, 

We zijn blij met de hernieuwde aandacht die de gemeente heeft voor het oostelijk deel van de stad. De 

tijdelijke placemaking heeft Oost meer op de kaart gezet, en na oplevering van de nieuwbouw ontstaat 

een nieuw woongebied in de Slachthuisbuurt. Toch hebben we ook zorgen over de ambities die naar 

buiten worden gebracht door Jeroen Blijleve namens stichting Slachthuis over de toekomstige invulling 

van het popcentrum. Wij vragen hier uw dringende aandacht voor. 

Invulling popcentrum: muziekschool met ontmoetingsruimte 

Over de invulling van het popcentrum is de afgelopen jaren in de gemeenteraad uitvoerig gesproken. 

mede op basis van het beleidsplan voor het 

Slachthuis: https://slachthuishaarlem.nl/app/uploads/2022/01/Beleidsplan-Slachthuis.docx 

In het beleidsplan zijn de doelen en activiteiten van het Slachthuis helder opgenomen. De activiteiten 

richten op het creëren van een inspirerende muziekplek met talentontwikkeling als kerntaak. 

  

Het popcentrum is bedoeld voor: 

1. _Talentontwikkeling: leren, creëren en luisteren voor amateurs en professionals, waar 

Muziekschool Hart lessen verzorgt en oefenruimtes kunnen worden gehuurd voor repetities. 

2. Faciliteiten gericht op muziekles, repetities of opnames, met een centrale ontmoetingsruimte die 

ontmoetingen stimuleert en muzikanten verbindt; 



3. Karakter: een laagdrempelig karakter en open houding als kernwaarden; een bruisende blek waar 

iedereen welkom is. 

4._Hospitality: een horecagelegenheid met mogelijkheid voor lunch of diner. Ouders van leerlingen 

kunnen een kopje koffie of broodje nemen, in de avond kan live muziek worden gespeeld. In de 

bar is er plaats voor een podium en bar met keuken. Hier kunnen ook bedrijfspresentaties of 

zakelijke bijeenkomsten worden gehouden. 

5. Overbrugging: tot het moment van oplevering vindt een tijdelijke overbrugging plaats vanuit 

‘placemaking'. Tot de opening van het popcentrum blijven de tijdelijke oefenruimtes open en 

organiseert stichting Slachthuis culturele activiteiten. 

Ambitie Stichting Slachthuis gaat voorbij aan beoogde functie 

Wij maken ons zorgen over de berichten van Stichting Slachthuis over het concept van het popcentrum. 

Tijdens de ‘kijkdag’ in het popcentrum in aanbouw deelde directeur Jeroen Blileve aan bezoekers zijn 

ambities voor het popcentrum. Zoals: 

?__Eris een horecavergunning verkregen voor het hele complex. Hier zullen meer dan 1 

restaurantleetgelegenheid verrijzen. Gegeven de vergunning zou het volledig aan de stichting als 

uitbater zijn om te bepalen welk type horeca het hier betreft. 

?__De functie van het popcentrum zou wezenlijk anders zijn dan is opgenomen in het beleidsplan. De 

focus zou uitgaan op het ontwikkelen van een omvangrijk poppodium met programmering en 

lange openingstijden. 

?_De ambitie van de stichting is om bands aan te trekken en tot diep in de nacht op te laten treden. 

De directeur vertelde dat het popcentrum op termijn zeker later dan 0.00 zal sluiten i.v.m. 

spreiding van het vertrek van bezoekers en samenhangende overlast. 

Op online media lezen wij bovendien het volgende over ambities van de producent van het slachthuis en 

popcentrum: 

“Met dat in gedachten stemt de online brochure van de wijk vol spiksplinternieuwe koophuizen die rondom 

het voormalige slachthuis is verrezen weinig hoopvol. Voor zo'n drie ton koop je er straks bijvoorbeeld een 

“loft”, of voor zo'n zeven ton een ‘herenhuis’. Vanachter de authentieke ramen van het slachthuis hoor je 

de voorzichtige klanken van een gitaar. Je wandelt tussen de kleurrijke druivenranken van de pergola 

door, kinderen vliegen op hun stepjes langs. Onderweg snuit je de heerlijke geur van versgebakken brood 

op. Letterlijk al je zintuigen worden geprikkeld wanneer je naar je nieuwe woning loopt,” staat er te lezen. 

Wat betekent dat voor gitaarklanken die verre van voorzichtig zijn? Voor de zweet- en kruitlucht? En voor 

de kinderen met gebalde vuisten en gezichten vol corpsepaint? Gaan de burger-idylle en de punk- 

nachtmerrie wel samen? Volgens Selma Keceli, die de productie doet bij het Slachthuis en het 

toekomstige popcentrum, wel. Ze noemt niet de Pacific, maar het Utrechtse dB's als inspirerend 

voorbeeld: een plek die inderdaad nog altijd ruig is. “Het idee is dat is hier straks onder andere 

oefenruimtes, een muziekleslokalen en een studio komen, dus er zullen veel muzikanten rondlopen. In de 

zaal kunnen dan onze slachthuisbands optreden, maar we willen ook graag bands van buitenaf blijven 

programmeren.” zegt ze. Zo willen ze een gevarieerd programma neerzetten, en een levendige scene 

creëren die zich uitstrekt tot buiten de stadsgrenzen. ‘Wij hebben bewezen op de huidige locatie dat daar 

veel behoefte aan is.” 

en 

“De focus zal dus liggen op de muziek, maar er worden ook buurtactiviteiten georganiseerd. Selma vertelt 

dat ze hier zitten in het kader van “placemaking”. Hoewel dat in de praktijk meestal betekent dat je moet 

ophoepelen zodra de buurt klaar is gestoomd voor kapitaalkrachtige bewoners, zijn ze bezig met een 

vergunning voor de komende tien jaar. Wat helpt is dat het belang van meer muziek door de gemeente 



onderkend en gesponsord wordt. En ook nu al worden de wat minder voorzichtige gitaarklanken 

grotendeels gedempt door de dikke muren van het gebouw. * 

en: 

“Ik heb gehoord dat het een soort Patronaat wordt (een poppodium in Haarlem, red.), met toegangsprijzen 

en een 18+-deurbeleid.” 

https://www.vice.com/nl/article/v7 vddy/slachthuis-13-haarlem-laatste-weekend 
  

‘Goed nabuurschap' tussen popcentrum en omringende woningen 

Wij constateren dat de ambitie van Stichting Slachthuis een geheel andere kant op dreigt te gaan dan de 

beoogde functie van het popcentrum. 

Het doel van het popcentrum is een muziekschool met kleinschalige ontmoetingsplek en een podium voor 

beginnende muzikanten. Deze invulling past uitstekend bij het toekomstige karakter van het gebied, en 

verhoudt zich goed tot de bouw van 160 nieuwbouwwoningen. 

De stichting lijkt echter een geheel andere ambitie na te streven. De hierboven beschreven uitingen in 

online media en tijdens de kijkdag wekken de indruk dat de stichting een grootschalig podium nastreeft 

met nachtelijke optredens met grote aantallen bezoekers. Deze invulling staat in schril contrast tot het 

beleidsplan van de stichting zelf én tot het door de gemeente en ontwikkelaar BPD beoogde karakter van 

het gebied. Bewoners maken zich grote zorgen over overlast. 

Wij vinden het bovendien niet getuigen van ‘goed nabuurschap' dat Stichting Slachthuis al vóór het 

betrekken van het pad een geheel eigen koers begint, zonder rekening te houden met de toekomstige 

omgeving of daarmee in gesprek te gaan. 

Wij hebben voor u de volgende vragen: 

1. _Kuntu namens de gemeente Haarlem herbevestigen dat het beoogde karakter van het 

popcentrum (muziekschool met ontmoetingsruimte) zoals opgenomen in het beleidsplan 

Slachthuis (2018) blijft gehandhaafd? 

2. Op welke wijze borgt de gemeente dat Stichting Patronaat invulling blijft geven aan het beoogde 

concept (muziekschool met ontmoetingsruimte) en dit niet op eigen initiatief verandert in een 

concept dat gericht is op nachtelijke horeca en grootschalige optredens (mini-Patronaat)? 

3. Met oog op de toekomst: welke aanvullende afspraken maken gemeente en Stichting Slachthuis 

over het behoud van het beoogde concept (muziekschool en ontmoetingsruimte) te handhaven? 

4._Kuntu bevestigen dat de gemeente niet voornemens is een vergunning voor 10 jaar af te geven 

aan Stichting Slachthuis voor het exploiteren van nachtelijke horeca in deze woonwijk? 

Wij danken u voor uw aandacht en spoedige reactie. En wensen u veel succes met de verdere 

ontwikkeling van onze mooie stad. 

Remco Heida & Jetske Kracht, 

Toekomstige bewoners Slachthuisdistrict 


